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The Asian Health Institute presents  

A special featured bilingual lecture 
加州大學舊金山分校亞裔健康研究院 

你有心率不齊和心悸嗎? 

SPONSORS 

The following class is the first lecture in the upcoming heart and 
vascular disease prevention series to raise the awareness on heart 
disease in the Asian community. Many patients with heart disease 
have overlooked the importance of prevention and unfortunately 
ended up having heart attacks that are largely preventable. 
 

以下的講座是本年度預防心血管疾病講座系列的第三課，以提

高亞裔社區對心臟病的認識和警覺。許多有心臟病的患者忽略

了心臟跳動的速度和規律的重要性，不知道他們是一些嚴重的

心臟疾病的標誌。如果及早檢查，可以避免不幸致命。 

This unique lecture is free and bilingual (English/Cantonese).  

這是一個免費的雙語（英語/粵語）講座 
 

 "Irregular Heart Beats and Palpitations" 

“心率不齊和心悸”講座 
 

Speaker: Byron Lee,  MD 
  李國倫醫學博士 

Date: February 4, 2015       2015 年 2 月 4 日 
             Thursday (星期三） 

Time:  5:00 – 6:30 pm  

Place: Herbst Hall, Second Floor 
1600 Divisadero Street (at Post + Sutter St.),  

RSVP 報名: (415) 885-3678 留言電話 

Light refreshment 茶點招待! 
 

Sponsored by the Asian Health Consortium, the Asian Healthcare 
Institute, Inc. and the Advisory Cabinet of the UCSF Asian Health 
Institute 


